
Nyilatkozatok a szervizparkból:

Bereczki Norbert – Kozma László (Honda Civic VTi): Szerencsére esett az eső, nekem tetszik, 
hogy így csúszik. A pályákat nem ismerem annyira, de úgy tűnik, hogy ezeken is jó időket 
tudunk menni, abszolút elsők vagyunk az első kör végén. 

Guzi János – Radványi József (Peugeot 106 S16): Rögtön az első, orfűi gyorsasági szakaszon 
tönkrement a gátlónk, átszakította a tornyot és csak a motorháztető tartja a 
lengéscsillapítót. Az a szerencsénk, hogy közel lakunk és a fiúk elhozták a tartalékot, 
reméljük meg tudják csinálni. Jelenleg harmadik helyen állunk, jó lenne megtartani. 

Órai Balázs – Vrezgó Balász (Honda Civic Type-R): Nagyjából jó minden, jól érezzük 
magunkat, jelenleg második helyen állunk. Az első gyorson a motorerővel akadt egy kis 
problémánk, 40-50 lóerővel gyengébb volt az autó. Elmelegedett az olaj, a szervizben azt 
mondták, ha erre figyelünk, nem lesz gond. Bízunk benne, hogy javul az időjárás, kicsit 
száradnak a pályák és még javulhatunk.

Szecsődi Norbert – Virág Csaba (Opel Corsa GSi): Nehezek a pályák az időjárás miatt, nincs 
esőgumink, csak slick, amit megvágtunk. Csak abban bízunk, hogy javulni fog a pálya 
minősége, most, hogy már nem esik az eső.

Kádár Attila – Békési Gabriella (BMW 120D): Óvatosan kezdtünk, mert nagyon rossz volt az 
idő reggel. Az első gyors végén derült ki, hogy a gumikat nem fújtuk fel megfelelően, nem 
tudtak eléggé bemelegedni, ezért nem volt elég tapadás. Változtatunk a beállításon és 
reméljük a következő körben már jobb lesz.

Harsányi Zsolt – Csurja János (Renault Clio RS): Nagyon szeretnénk a céldobogón átgurulni, 
nem alakul a legjobban a verseny, nincs megfelelő gumink, amivel jól mehetnénk.  

Kondor Lajos – Dara Róbert (Peugeot 106): Mi is küzdünk a gumikkal, hátul egyáltalán nincs 
tapadás, a szervizben felraktunk két másikat, reméljük, hogy jó lesz. Az első gyorson még 
bátrak voltunk, a másodikon már kevésbé, egyszer negyedik telin meg is úszott az autó, nem 
volt jó érzés.



Borbás Szabolcs – Borbás Attila (Mitsubishi Lancer Evo VII): Megint elmaradt a meccs 
Petivel, mert mindjárt az elején kiestek. Minden jól működik, az első gyorson úgy érzem 
nagyon jót mentünk. Kisvaszar nagyon csúszott, nem gondoltam volna, hogy ilyen lesz, ott 
Szabó Feri iszonyatosan jót jött, 2,8-at kaptunk tőle. A gumink valamiért nem akar 
bemelegedni, ezért most felrakjuk a vágott slickeket és kíváncsian várjuk a következő három 
gyorsot. 

Vavika Tibor – Baumhakl Kornél (Mitsubishi Lancer Evo VIII): Pörgős volt eddig a nap, mert 
Orfűn kétszer megforogtunk, a harmadikon pedig elvittünk egy traktorgumit az autó 
oldalával, ennek is forgás lett a vége, de szerencsére nem történt komolyabb sérülés az 
autón. A pályák nagyon sarasak, de mi óvatosak vagyunk.

Szabó Ferenc – Brigovácz Dóra (Lada VFTS): Nagyon jól sikerült a három gyors, a másodikon 
abszolút időt mentünk, pedig még meg is forogtunk.  Reggel vásároltunk használt intermédia 
gumikat, fogalmunk sem volt róla, hogy milyen lesz, de bejött. 

  


